## 2015 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日This Sunday	下週主日 Next Sunday	
	11/22/2015	11/29/2015	
中文主席	張文迪	梁華強	
English Presider			
中文講員	徐肇基牧師	張毅弟兄	
English Speaker	Rev. George Hsu	Rev. Josh Olds	
翻譯 Interpreter	郭淑瑛(英)/賴俊傑(粤)	陳瑛(英)/賴俊傑(粤)	
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	許邱恩美	
中文招待	梁華強*,徐浩	孫新康*,楊青	
Ushers	陳斯維,陳瑛	王國歡,熊就豪	
音響 Audio Engineer	姜華	蔣洪平	
托兒 Nursery	夏蕾/林晉紅,于溢	高麗娟/謝慧,武淑菊	
圖書館Library	高琳	劉偉衡	
分菜同工	譚瑪琍*,徐寶欽	武淑菊*,于溢	
Lunch Serving	羅美珍,陸妍依函	張躍,謝慧	
清潔同工Cleaning	蔡英超,陳斯維	許少松,張毅	
保安 Security Officer	蔣洪平 (S)/Josh(F)	宋保軍(S)/方向(F)	
週二 Tuesday	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship		
週五Fri. Night	青少年團契,家庭查經Youth/Family Bible Study		

每月常費預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 for Mission: \$2,875.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Oct Income	Oct Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$2,870.00	\$8,683.00	\$10,723.00	\$6,494.26
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$713.71.00
宣道 Missions	\$70.00	\$690.00	\$1,470.00	\$625.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

\*你若要用股票奉獻於教會,請直接轉到 Scottrade 號碼 78452052, DTC#0705

)		
牧師 Pastor	長老 Elder	Associate English Pastor
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	Rev. Joshua Olds
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	Tel: (214) 597-8573
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	josh@lifeisstory.com



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131<sup>st</sup> E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

靠著神恩膏的能力事奉 Serve in the Anointing Power of God

# **English Worship**

November 22, 2015 9:15AM – 10:30AM

Praise and Worship

Praise Team

Prayer

Visitors Welcome/Announcements

Sharing

Offering

Scripture Reading Nehemiah 12 Rev. Hsu

Sermon Celebrating God's Goodness Rev. George Hsu

Closing Prayer Rev. George Hsu

English and Youth Sunday School at 10:45 Lunch & Fellowship at 12:15

<sup>\*</sup>If you want to make offering through the stock: Scottrade No.: 78452052, DTC#0705

#### 報告事項:

- 1. 歡迎新朋友參加主日崇拜。請留步到舊堂共享午餐。
- 2. 下主日(11/29) 英文崇拜早上九點十五分;中文崇拜十點四十五分開始聚會。
- 3. 本週五 (11/27)晚上六點開始是教會感恩節慶祝。以聚餐和見證分享為內容。 若你有預備要分享見證,請通知牧師。
- 4. 教會在十一月份有受浸班並於 12/20 月有浸禮, 有感動的, 請向程牧師或張長 老索取報名表。
- 5. 2015年基督工人中心冬令會將於12/23-27在密蘇里州·堪薩斯市·喜來登旅館舉行。主題為扎根與結果,講員有李秀全牧師、李林靜芝師母、莊祖總牧師、梁燕城博士、陸大齡長老、譚人元牧師。詳情可向方向弟兄或張毅弟兄聯繁。網上報名已經開始了(www.cwcnet.org),請把握機會。
- 6. 溫馨的提醒,請會眾留意,不要把飲食水杯帶進入聖堂聚會。當我們進入神的 院前來敬拜,我們要存有敬拜和敬畏的心來朝見神。
- 7. 請所有家長們留意,提醒孩子們在教會體育館內,只能適合藍球,羽毛球和兵 兵球等室內體育活動。室外活動如足球是不允許的。謝謝大家的合作。
- 8. 上主日中/英語崇拜出席人數 136 人。

### 祷告事項:

- 1. 爲程牧師、張長老、Josh 牧師以及執事們的事奉及家庭禱告。
- 2. 為主日學老師們的備課以及弟兄姐妹踴躍參加主日學禱告。
- 3. 為弟兄姐妹願意積極參加禱告會。
- 4. 為 TU 學生的生活、學習和救恩禱告。
- 5. 為孫伯伯的食物下嚥不易和耳鳴禱告。
- 6. 請為 Christopher Rendon 的父親祷告。
- 7. 請為 Su Reavis 失去丈夫後的心情禱告。求主安慰她。
- 8. 為史的欣、孫伯伯、魏珍妮、邱牧師、熊就勝手術後的康復禱告。
- 9. 爲張大嫂、謝伯潤伯父伯母、翁佩芳、劉珍蓮、郭淑英的健康禱告。
- 10. 爲 James (Alice Jones 的先生) 的退化性疾病,及 Alice 的體力和需用禱告。
- 11. 為李伯母和她在中國的短宣代禱。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome new friends who worshiped with us. Please stay for lunch & fellowship.
- 2. Next Sunday (11/29) English worship will start at 9:15AM; Chinese worship will start at 10:45 AM. Please prepare your heart to attend the service.
- 3. This Friday (11/27) our church's Thanksgiving Celebration starts at 6pm with potluck dinner and sharing. Please let pastor know if you would like to share in the evening.
- 4. Church will offer baptismal class in November, baptismal service on 12/20. If you are ready to be baptized, please contact Pastor Cheng or Elder Chang.
- 5. 2015 CWC Winter Conference will be held from December 23 to 27 at Sheraton Hotel, Kansas City, MO. The theme is "Christ Is Our Life". Speaker include Rev. Morley Lee, Mrs. Sophie Lee, Rev. Tsu-Kung Chuang, Dr. Leung, Elder David Lu, Rev. Benjamin Tam and many more. For more information please contact Brother Fang Xiang or Sugin Tiong. Online registration is available on website www.cwcnet.org.

- **6.** Friendly reminder for the congregation: Please do not bring food or drinking cup into the sanctuary during service. As we enter His court to worship God, we should have a worshipping and fearful heart.
- 7. To all the parents, please remind your child that only basketball, badminton, and ping pong are allowed in the activity center. The outdoor sport such as soccer should not be played inside the gym. Thank you for your cooperation.
- 8. Last Sunday's Chinese/English services attendance was 136.

#### **Praver Items:**

- Pray for the families and ministries of Pastor Cheng, Elder Chang, Pastor Olds and deacons.
- Pray for the Adult and Children Sunday School teachers and their lesson preparation. Pray for brothers and sisters to attend Sunday School.
- 3. Pray for brothers and sisters to attend prayer meeting.
- 4. Pray for the living situations, studies, and salvation of the TU students.
- 5. Pray for Mr. Sun's tinnitus and ability to swallow.
- 6. Pray for Christopher Rendon's father.
- 7. Pray for comfort and peace for Su Reavis as she grieves for her deceased husband.
- 8. Pray for quick recovery from surgery for Grace Shih, Mr. Sun, Jenny Wu, Pastor Khoo, Tuu Ta.
- Pray for the physical health of Kuo-ping Chang, Mr.. Mrs. Bai Run Xie, Pei-Fang Ong, Zhen-Lin Liu, Julia Kwok.
- 10. Pray for James' (Alice Jones' husband) degenerative diseases, Alice's strength and needs.
- 11. Pray for Mrs. Lee and her China mission trip.

# 講道大網 Sermon Outlines:

Sermon title: Celebrating God's Goodness Scripture: Nehemiah 12:1-47

The walls were rebuilt and finished way back in chapter six. Yet Nehemiah did not call for celebration because the finishing of the hardware is but the beginning of rebuilding God's people. Nehemiah worked hard on bringing people back to living according to God's word, i.e. to keep His law in their daily life rather than simply in their religious life in the temple. Finally, it is time to celebrate. Nehemiah made it a great celebration in the form of worship —meaning not just to celebrate what the people has achieved but what God has done for His people when they obey His commandment. It was done in such a grandiose procession and worship that all the people should remember it for a long time. In this chapter, Nehemiah started with inventory of human resources; then a dedication in celebration, and the restoration of Worship services.